



National Farmers Union in New Brunswick Union nationale des fermiers au Nouveau-Brunswick
1 888 246 5583 6978 Rte 107, Juniper, NB E7L 1E2

For Immediate Release

December 12, 2011

National Farmers Union in New Brunswick Has New Executive Director

The National Farmers Union in New Brunswick is pleased to announce the appointment of Melanie Jellett as Executive Director, effective December 1.

Jellett is a resident of Murray Corner, but grew up in the Gaspé region of Québec. She is a graduate of Mount Allison University in Sackville, where she is currently completing a Masters Degree in Environmental Science. Ms. Jellett and her husband have a small market garden. She looks forward to her role in enhancing the success and vitality of the province's farmers and in the development of progressive agriculture policies.

The National Farmers Union in New Brunswick is one of two accredited general farm organizations in the province. The NFU has represented farm families in all agricultural commodities across Canada for over forty years. Member families of the NFU believe the family farm is the most appropriate and efficient means of agricultural production. Its members work together to achieve farm policies which will ensure dignity and security of income for farm families, while enhancing the land for future generations.

- 30 -

Contact: Barb Somerville, NFU in NB Secretary

1 888 246 5583

Melanie Jellett, Executive Director, NFU in NB

1 506 538 1189

nfu.nb.office@gmail.com

French to follow.



National Farmers Union in New Brunswick Union nationale des fermiers au Nouveau-Brunswick
1 888 246 5583 6978 Rte 107, Juniper, NB E7L 1E2

Pour publication immédiate

Le 12 décembre 2011

L'Union nationale des fermiers au Nouveau-Brunswick a une nouvelle Directrice générale

L'Union nationale des fermiers au Nouveau-Brunswick est heureuse d'annoncer la nomination de Melanie Jellet en tant que Directrice générale, avec entrée en fonction le 1er décembre.

Jellett demeure à Murray Corner, mais elle a grandi dans la région de Gaspé, au Québec. Elle est diplômée de l'Université Mount Allison, à Sackville, où elle termine présentement une maîtrise en science de l'environnement. Mme Jellet et son mari ont un petit jardin maraîcher. Elle a hâte d'assumer son rôle, soit d'augmenter le succès et le dynamisme des fermiers de la province par le développement de politiques agricoles progressives.

L'Union nationale des fermiers au Nouveau-Brunswick est l'une des deux organisations générales accréditées pour les fermiers dans la province. L'UNF représente les familles fermières dans toutes les denrées agricoles à travers le Canada depuis plus de quarante ans. Les familles membres de l'UNF croient que la ferme familiale est le moyen de production agricole le plus approprié et le plus efficace. Ses membres travaillent ensemble pour obtenir des politiques agricoles qui vont assurer la dignité et la sécurité du revenu pour les familles fermières, tout en améliorant la terre pour les générations futures.

- 30 -

Contact : Barb Somerville, Secrétaire de l'UNF au NB 1 888 246 5583
Melanie Jellett, Directrice générale, UNF au NB 1 506 538 1189
nfu.nb.office@gmail.com